
De hemmeligstemplede kulturelle innslagene 
av åpningsprogrammet ble endelig avslørt 
mandag formiddag. Tre innslag med et bredt 
spenn åpnet NTLs landsmøte.

Det var brødrene Lars og Ola Bremnes som 
var først ute med sine viser.

Etterpå fulgte Sebastian Zalo, som blant 
annet tok Mikael Wiehes «En sang til motet».

Rapper og låtskriver Izabell var siste artist 
på senen under åpningen. Hun fikk blant annet 
med seg salen på «Bella ciao», den italienske 
arbeidersangen som ble sungen av kvinnelige 
arbeidere på rismarkene i Italia på slutten av 
1800-tallet.

Åpnet med et smell
Intet landsmøte uten kulturell 
åpning, og det manglet ikke 
denne gangen heller.

ANDERS HAUGE-ELTVIK (tekst)

SANG: Sebastian Zalo  
sang blant annet en Mikael 
Wiehe-låt under åpningen

BRØDRE: Ola (t.v.) og 
Lars Bremnes var med på 
åpningsprogrammet på 
NTL-landsmøtet.

PANGÅPNING: Rapperen  
Izabell var blant de  
kulturelle innslagene som 
åpnet NTL-landsmøtet.

(Alle foto: Arash Nejad/nyebilder.no)

Mer om landsmøtet finner du på ntl-magasinet.no

Tirsdag 8. november

LANDSMØTEAVIS
Norsk Tjenestemannslag landsmøte 2022

Tirsdag 8. november 2022

1

2

3

1 2

3



UTÅLMODIG: Leder Stina B. Hassel i NTL Forsvar synes det går veldig seint med å hente de outsourcede renholderne tilbake til 
Forsvaret. (Foto: Arash Nejad/nyebilder.no)

Næringsminister Jan  
Christian Vestre fikk klare 
tilbakemeldinger fra NTLs 
tillitsvalgte.
NINA HANSSEN (tekst)

Næringsminister Jan Christian Vestres 
innledning på NTL-landsmøtet ble fulgt 
av spørsmål fra de tillitsvalgte.

En av de som var mest utålmodig var 
Stine Baarne Hassel, leder i NTL Forsvar. 

Hun minnet om at finansminister Vedum 
på LO-kongressen i juni sa at tida for  
privatisering av offentlig sektor er forbi. 
Noe også Vestre gjentok i dag.

– Jeg er tillitsvalgt i forsvarssektoren 
og for å være ærlig så kjenner jeg meg ikke 
igjen i Vedums virkelighetsbeskrivelse. 
Mine medlemmer opplever at store  
privatiseringsprosesser startet av Solbergs 
folk videreføres med full tyngde av din  
regjering og at lovnader om å ta tilbake 
tjenester ikke følges opp, sa hun med et 

strengt blikk på Vestre.
Hassel minnet statsråden om at det  

i regjeringserklæringa fra Hurdal står at 
renholdet i forsvaret skal tas tilbake  
i egen regi. Men hun synes det går for 
sakte og ser at mange renholdere likevel 
får en ny privat arbeidsgiver ved årsskiftet.

 
Vil ha fart på det grønne skiftet
Leder Martin Kvalvik i NTL Ung gratulerte 
næringsministeren for at han har hentet 
en yngre NTL-tillitsvalgt som politisk  

Ba regjeringen 
få opp farta
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– Vi håper sangen lever med 
oss lenge, sier Tonje Karen-
ina Pettersen om den nye 
NTL-sangen. 
 

GURO GULSTUEN NORDHAGEN (tekst)

«Framtida, den skaper vi sammen!»
Det var det ikke bare forbundsleder 

Kjersti Barsok som gjentatte ganger sa 
dette fra scenen under landsmøtet  
i Norsk Tjenestemannslag (NTL).

Ordene fylte også salen akkompag-
nert av pianomusikk.

Med en helt egen sang, skal NTL 
møte framtida med enda sterkere  
samhold.

På våre formødres skuldre
Allsang er viktig i arbeiderbevegelsen, 
også i NTL. Likevel har ikke forbundet 
hatt noen egen arbeidersang. 75 år 
skulle det gå før noen endret på det.

For hva gir man til en 75-åring som 
har alt?

Kommunikasjonsrådgiver Tonje 
Karenina Pettersen så et behov og fikk 
en idé.

– En viktig del av arbeiderbevegelsen 
er den sangen som skaper samhold.  
En del av de gamle sangene vi har  
sunget har utdatert innhold og er manns-
dominerte, og ingen er laget for oss.  
Derfor ønsket vi å revitalisere sang- 
kulturen i forbundet, sier hun.

Sammen med forbundssekretær og 
musikkalibi Leif Helland tok hun affære 
og fant riktig person til oppdraget.

Valget falt på musiker Sunniva Berg.
– Da vi møtte Sunniva første gang 

tenkte vi at hun var helt perfekt.  
Som hun skriver i sangen, så står vi på 
våre formødres skuldre. Hun er en ung 

og kreativ kvinne, som kjenner historien 
til til fagbevegelsen og ivaretar våre verdier, 
sier Pettersen.

Hun forteller opprømt at de er veldig 
fornøyd med resultatet og at de har gledet 
seg til å vise overraskelsen til landsmøtet 
og til resten av forbundet.

– Vi håper at sangen lever med oss 
lenge og inspirerer alle i NTL til å synge 
med!

Med fagbevegelsen i røttene
«Tusener av hjerteslag slår i samme 

lag og hender som løfter sammen».
Stemmen runger ut over landsmøte-

salen.
Sunniva Berg tar til tårene når hun 

snakker om fellesskapet og hvor viktig 
hun synes det er. Derfor synes hun det er 
veldig stas å ha fått oppdraget med å 
skrive sangen til NTL.

– Selv om samfunnet vårt er bygget 
på fellesskap, så er det nok mange som 
ikke vet hvordan veien har vært. Og det 
er også folk som ikke føler at de er med  
i noen fellesskap. Og derfor tror jeg det 
fortsatt er noe av det viktigste vi gjør, er å 
skape det fellesskapet, sier hun.

Nå har NTL en egen sang

FOR FELLESSKAPET: Sunniva Berg fikk 
det ærefulle oppdraget å skrive arbeider-
sang til NTL. (Foto: Arash Nejad, nyebilder.no)

rådgiver, nemlig Bhanuja Rasiah (Ap).
Kvalvik sa videre han er utålmodig 

når det gjelder det grønne skiftet. Han 
spurte Vestre om hvordan regjeringen 
skal gire om og levere i forhold til  
klimamålene i Parisavtalen og skape 
100.000 nye klimajobber.

Henny-Kristin A. Navarsete er 
utålmodig på vegne av de statsansatte 
og er bekymret for en utsultet offentlig 
sektor og samhandlingen mellom 
etater etter åtte år med ABE-reform og 
flate kutt. 

– Våre kolleger spiller en viktig rolle i 
totalberedskapen og da statsbudsjettet 
kom er vi fortsatt litt skeptisk til priori-
teringene deres.

Navarsete forventer at ambisjonene 
for offentlig sektor følges opp av bud-
sjettmidler.

– Vi er spent på hvordan tillitsrefor-
men vil se ut og vi har troa på denne 
regjeringen. Men har dere troa på oss. 
Vil dere vise dette nå i statsbudsjettet? 
Spurte hun.

Tett dialog er viktig
Vestre berømmet innleggene og lovte å 
ta med seg alle innspill inn i regjeringen.

– Vi skal være fagbevegelsens 
regjering og det skal være lav terskel 
for dere å ta direkte kontakt med meg 
eller andre statsråder hvis det er  
konkrete saker, sa han.

Vestre lovte Hassel at målet er at 
renholderne i Forsvaret skal tilbake til 
staten der de skal skape gode arbeids-
plasser, aller helst i 2023, men at denne 
prosessen ligger under Forsvarsdeparte-
mentet.

- Muligens er også en statlig skylag-
ring en god idé, men dette er en sak 
som jobbes med i flere departementer, 
sa han.

Venstre lovte også at han skulle lytte 
til Kvalvik om at de skal gå fra ord til  
handling for å gire om det grønne skiftet.

(Alle foto: Arash Nejad/nyebilder.no)
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ÅPNING: NTL-leder Kjersti Barsok kunne med stor gled. åpne NTL-landsmøtet mandag.

Musikk, minneord og  
åpningstale markerte starten 
på NTLs landsmøte.

ANDERS HAUGE-ELTVIK (tekst)

Mandag klokka 11 åpnet NTL sitt  
20. landsmøte. Det første som skjedde 
var at forbundsleder Kjersti Barsok minnet 
fagforeningskameratene som har gått 
bort i forrige landsmøteperiode.

– Norsk Tjenestemannslag takker 
dem alle, fastslo Barsok før landsmøtet 
reiste seg for å minne dem.

– Ansvar for kommende generasjoner
Forbundsleder Kjersti Barsok ønsket så 
alle representantene velkommen til 
landsmøte.

– Velkommen hit til denne salen.  
Vår aller, aller viktigste møteplass, vårt 
høyeste organ og et stort politisk verksted 
hvor vi skal meisle ut kursen framover for 
dette fabelaktige forbundet, sa Barsok.

Hun har ledet forbundet gjennom en 

spesiell fireårsperiode, sterkt preget av 
pandemi og krig det siste året. Men hun 
påpekte at et forbund som slipper å 
tenke «ett statsbudsjett om gangen»  
kan og må tenke langt framover.

– Vi har et ansvar som strekker seg 
utover landsmøteperiodene. Vårt ansvar 
er å bygge fellesskapet enda bredere og 
sterkere for de generasjonene som  
kommer etter oss. Vårt ansvar er å gjøre 
arbeidslivet tryggere og klimaet bedre 
også mer enn fire år fram i tid.  
Det ansvaret har vi i NTL tatt i 75 år,  
sa Barsok, og minnet om at forbundet 
jubilerte i forrige uke.

Gleder seg til debattene
Hun poengterte hvor godt det var med 
en ny regjering, og understreket at NTL 
har klare ønsker for storrengjøringen 
som gjøres i arbeidslivet, og minnet om 
at denne må skje i staten også.

– Når statsråd Sigbjørn Gjelsvik møter 
landsmøtet på onsdag håper jeg han  
kommer med gode nyheter for storvasken 

i staten også. Det gjenstår en vask av 
statsansatteloven, sa Barsok.

Statsminister og NTL-medlem Jonas 
Gahr Støre (Ap) kommer ikke til å besøke 
landsmøtet til NTL denne gang, ettersom 
han er på klimatoppmøtet i Egypt denne 
uka.

– Jeg er også veldig glad for at han  
deltar på klimatoppmøtet, fastslo Barsok.

Forbundslederen gleder seg til å høre 
debattene gjennom landsmøteuka, og 
oppfordret alle til å argumentere på ryddig 
vis og lytte til hverandre. Hun gleder seg til 
å se resultatene etter at landsmøtet er over.

– Jeg er så stolt over dette fellesskapet, 
som står for dét det mener, som vet at vi 
må ta kampene sammen og ikke venter 
på at noen andre skal komme og ordne 
opp. Jeg er så stolt over at alle er  
velkommen her hos oss og at vi ikke drar 
opp stigen etter oss. Jeg er SÅ stolt over å 
være tillitsvalgt sammen med dere, sa  
Barsok og erklærte landsmøtet for åpnet.

Endelig i gang
Foto: Arash Nejad/nyebilder.no

TIRSDAG 8. NOVEMBER 2022 #mittNTL4


